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§ 4  
Interpellation om sanering av skolgårdar, lekplatser 
m.m. (nr 2016:85) 
Dnr 107-1592/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Rickard Wall (-) har ställt en interpellation om sanering av 

skolgårdar, lekplatser m.m. Kommunfullmäktige beslutade den 7 

november 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall, borgarrådet Burell och Lisa 

Palm. 

 

 

§ 5  
Interpellation om Roma kulturklass (nr 2016:86) 
Dnr 107-1593/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Rickard Wall (-) har ställt en interpellation om Roma kulturklass. 

Kommunfullmäktige beslutade den 7 november 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall och borgarrådet Burell. 

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 90 för år 2016, 

till första ordinarie sammanträde efter budgetfullmäktige, dvs den 

27 november 2017. 
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§ 7  
Interpellation om dräglig inomhusmiljö i Stockholms 
skolor (nr 2016:91) 
Dnr 107-1874/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Kristina Lutz (M) har ställt en interpellation om dräglig 

inomhusmiljö i Stockholms skolor. Kommunfullmäktige 

beslutade den 12 december 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Kristina Lutz, borgarråden Burell och 

Edholm. 

 

 

§ 8  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 92 – 93 för 

år 2016 och nr 1 – 28 för år 2017, till första ordinarie 

sammanträde efter budgetfullmäktige, dvs den 27 november 

2017. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om prioriteringar. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om idrottsmöjligheter i 

Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

  


